
Α Π O W P A W M A 
Από το υπ’ αριθ. 1/2004 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 1/2004 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Διαπίστωση υπέρ της αναγκαιότητας 
πρόσληψης εποχιακού προσωπικού για 
την αντιμετώπιση πρόσκαιρων αναγκών 
έτους 2004 των δημοτικών υπηρεσιών. 

 
       Σήμερα 12 Ιανουαρίου του έτους 2004 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 8-1-2004 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  29 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Σ Κρομμύδας Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης Δ. Ταχματζίδης Π. Ποταμόπουλος 
3. Β. Γιαννουλάκης    
4. Σ.  Παναγιωτίδης    
5. Ι. Καλαϊτζίδης    
6. Ν. Κεχαγιόγλου    
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ε. Γουναράς   Πάρεδροι 
9. Ι. Ακριβόπουλος   -------- 

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή   Π. Πιτούλιας 
11. Θ.  Σιδηρόπουλος   Γ. Μανακούλης 
12. Γ. Τροχόπουλος    
13. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά    
14. Μ. Σακαλής ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 

1/2004 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. 
Παπαστεργίου. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 2/2004 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Μ. 
Γαβρίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Χ. Ουσουλτζόγλου, 
Σ. Μηλιόπουλος, Η. Σοφιανίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Ι.  

15. Χ. Φουρνιάδης 
16. Χ. Ντόβας 
17. Β. Ρήσσου 
18. Κ. Χιονίδης 
19. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
20. Ι. Κουρουζίδης 
21. Μ. Γαβρίδης  Κουρουζίδης, Δ. Δάσκαλος και Κ. Μιχαηλίδης. 

3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 3/2004 
απόφασης προσήλθε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 5/2004 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 

22. Δ. Δάσκαλος 
23. Α. Δελαβερίδης 
24. Γ. Μιχαηλίδης 
25. Σ. Μηλιόπουλος 
26. Α. Παπαστεργίου 
27. Κ. Πουλασουχίδης 
28. Η. Σοφιανίδης 
29. Γ. Ορφανίδης 

 



 
 
Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στο Δήμαρχο, ο οποίος είπε στο 

συμβούλιο ότι: 
Σύμφωνα με τις διατάξεις της παρ. 4 του άρθρου 20 του ν. 2738/99 που 

συμπληρώνουν τις διατάξεις του ν. 2190/94 του γνωστού ως νόμου Πεπονή, 
προβλέπεται η δυνατότητα πρόσληψης έκτακτου προσωπικού για την κάλυψη 
κατεπειγουσών αναγκών ή εποχιακών ή πρόσκαιρων με σχέση εργασίας για 2 μήνες. 

 ΄Ηδη σαν τακτικό θέμα μπήκε η πρόσληψη μόνιμου προσωπικού αλλά επειδή 
φοβάμαι ότι με τις δύο εκλογικές αναμετρήσεις που θα έχουμε φέτος και με την 
ισχύουσα νομοθεσία που απαγορεύει την πρόσληψη προσωπικού ένα μήνα πριν τις 
εκλογές και μέχρι να οριστεί νέα κυβέρνηση και επειδή στους εργάτες καθαριότητας 
έχουμε μεγάλη έλλειψη, ζητώ να συζητηθεί σήμερα το θέμα εκτάκτως και να παρθεί 
η απόφαση για να προχωρήσουμε στην πρόσληψη 60 διμηνιτών, όχι άπαξ αλλά 10 
άτομα κάθε δίμηνο για τις ανάγκες της Υπηρεσίας Καθαριότητας. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Κουρουζίδης: Γιατί μπαίνει έκτακτα το θέμα; 
Δήμαρχος: Όπως βλέπετε το θέμα έχει ημερομηνία 9 Ιανουαρίου και η 

πρόσκληση του Δημ. Συμβουλίου έφυγε στις 8 Ιανουαρίου. Επειδή έλειπε ο αρμόδιος 
Διευθυντής, η Υπηρεσία δεν μπόρεσε να κάνει το εισηγητικό σημείωμα και λόγω των 
αργιών και αδειών του προσωπικού δεν μπόρεσε να μπει ως τακτικό θέμα. 

Πρόεδρος: Να συμπληρώσω ότι μπήκε ως έκτακτο γιατί το σώμα θα 
ξανασυνεδριάσει γύρω στα τέλη Ιανουαρίου και από τις 7 Φεβρουαρίου αναστέλλεται 
κάθε είδους πρόσληψη διότι θα διαλυθεί η Βουλή.  

Κουρουζίδης: Θεωρώ ότι όπως μπαίνει το θέμα ως έκτακτο υπάρχει 
σκοπιμότητα, διότι είναι καθαρά τεχνοκρατικό. Πιστεύω ότι δεν ξέφυγε το θέμα και 
υπάρχει σχεδιασμός με το επόμενο θέμα που είναι πρόσληψη μονίμου προσωπικού, 
κάτι που δεν μας διασφαλίζει ότι θα δοθεί λύση για τη λειτουργία του Δήμου αλλά 
για άλλα ζητήματα  που έρχονται με τις εκλογές. Γι’ αυτό πιστεύω ότι αν θέλουμε να 
είμαστε διαφανείς να συζητηθεί σήμερα ένα από τα δύο θέματα των προσλήψεων 
γιατί αν έχουμε θέση και για τα δύο τότε θα πάμε για τροποποίηση του 
προϋπολογισμού. 

Δήμαρχος: Δεν έχει καμία σχέση η πρόσληψη του εργατικού προσωπικού της 
Υπηρεσίας Καθαριότητας  με το μόνιμο προσωπικό που είναι πολλών ειδικοτήτων 
και θα συζητήσουμε ως τακτικό θέμα. Η εντολή που είχε δοθεί στην Υπηρεσία ήταν 
να εισαχθούν και τα δύο θέματα μαζί, κάτι που για τους λόγους που είπα δεν έγινε και 
φυσικά δεν έχει σχέση με τις εκλογές ή με κάτι άλλο. Εσείς μπορεί να μη θέλετε να 
έχουμε καλή Υπηρεσία Καθαριότητας, κάτι που θέλουμε εμείς που διοικούμε τον 
Δήμο. 

Κουρουζίδης: Δεν μπαίνει ζήτημα της καθαριότητας του Δήμου και νομίζω 
ότι έχουμε αποδείξει ποιος θέλει καλύτερη καθαριότητα. Τα δυο θέματα όμως έχουν 
σχέση μεταξύ τους και δεν πρέπει το θέμα να συζητηθεί εκτάκτως. Πρέπει να μας 
ξεκαθαρίσει ο κ. Δήμαρχος,  ποιοι και πού θα δουλέψουν; 

Δήμαρχος: Κε πρόεδρε υπάρχει αναγκαιότητα να συζητηθεί το θέμα εκτάκτως 
για τους λόγους που προανέφερα. 

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν να συζητηθεί το θέμα εκτάκτως; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 26 σύμβουλοι: 

Χ. Γεωργιάδης, Α. Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. 
Κεχαγιόγλου, Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – 
Καραχατζή, Θ. Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, 



Χ. Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης, Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, 
Μ. Γαβρίδης, Δ. Δάσκαλος,  Γ. Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου, Κ. 
Πουλασουχίδης, Η. Σοφιανίδης, Γ. Ορφανίδης. 

Κατά της πρότασης αυτής ψήφισε ο σύμβουλος Ι. Κουρουζίδης. 
Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος Α. Δελαβερίδης. 

 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα έθεσε υπόψη του συμβουλίου 
το από 9-1-2004 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου,  που έχει ως εξής: 
Με τις διατάξεις της παρ. 4 του άρθρου 20 του ν. 2738/99 (ΦΕΚ 180Α/9-9-99) 
συμπληρώνονται εκείνες της παρ. 2 του άρθρου 14 του ν. 2190/94 και προβλέπεται η 
δυνατότητα πρόσληψης προσωπικού για την αντιμετώπιση κατεπειγουσών ή 
εποχιακών ή πρόσκαιρων αναγκών με σχέση εργασίας ορισμένου χρόνου της οποίας 
η διάρκεια δεν υπερβαίνει τους δύο (2) μήνες μέσα  σε συνολικό διάστημα δώδεκα 
(12) μηνών. (Ο υπολογισμός του δωδεκαμήνου γίνεται με αφετηρία το τέλος της 
απασχόλησης για την οποία ο υποψήφιος πρόκειται να προσληφθεί και προς τα πίσω 
σύμφωνα με το εδάφιο α της παρ. 12 του αρθρ. 20 του ν. 2738/99).Παράταση ή 
σύναψη νέας σύμβασης μέσα στο ανωτέρω δωδεκάμηνο διάστημα ή μετατροπή της 
σύμβασης  σε αορίστου χρόνου είναι αυτοδικαίως άκυρες. Ο φορέας που διενεργεί 
την πρόσληψη αποστέλλει τον πίνακα των προσληπτέων κάθε φορά στο ΑΣΕΠ, 
καθώς και όλους τους πίνακες προσληπτέων κάθε έτους, το αργότερο μέχρι την 31η 
Ιανουαρίου του επόμενου έτους. Το ΑΣΕΠ διενεργεί έλεγχο για τη συνδρομή των 
όρων πρόσληψης της παρούσας περίπτωσης. Εάν κατά τον έλεγχο διαπιστωθεί ότι 
απασχολείται ή απασχολήθηκε προσωπικό κατά παράβαση των ανωτέρω διατάξεων, 
εφαρμόζεται η παρ. 15 του αρθρ. 21 του ν. 2190/94, όπως συμπληρώθηκε και ισχύει 
με την παρ. 7 του αρθρ. 5 του ν. 2527/97 (παύση του παρανόμως απασχοληθέντος 
προσωπικού και καταλογισμός των αποδοχών του σε βάρος των διενεργούντων την 
πρόσληψή του). 
 Με τις διατάξεις της αρ. 31575/13-9-99  εγκυκλίου ΥΠ.ΕΣ.Δ.Δ.Α.,  
προβλέπεται ότι για την πρόσληψη του πιο πάνω προσωπικού για 2 μήνες η 
ακολουθούμενη διαδικασία είναι : 
 Απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου, με την οποία θα διαπιστώνεται η 

αναγκαιότητα της πρόσληψης και η αιτιολόγηση αυτής, οι απαιτούμενοι 
κλάδοι και οι ειδικότητες του προσωπικού που πρόκειται να προσληφθεί και 
η διάρκεια της σύμβασης (μέχρι δύο μήνες). 

 Απόφαση του αρμόδιου προς διορισμό οργάνου με την οποία προσλαμβάνεται 
το αναγκαίο προσωπικό σύμφωνα με την πιο πάνω απόφαση του Δ.Σ. 
λαμβανομένων υπόψη και των ειδικών τυπικών προσόντων που 
προβλέπονται από τις ειδικές διατάξεις για το σκοπό αυτό. 

 Με το άρθρο 6 του Ο.Ε.Υ. του Δήμου μας (ΦΕΚ 1613/Β΄/16-9-2003) 
προβλέπεται η σύσταση εξήντα (60) θέσεων προσωπικού με σχέση εργασίας Ι.Δ.Ο.Χ. 
διαφόρων ειδικοτήτων.  
 Στον προϋπολογισμό του Δήμου μας τρ. έτους στον ΚΑ 15/112.1 με τίτλο 
"αποδοχές εκτάκτων υπαλλήλων" υπάρχει γραμμένη πίστωση ποσού € 460.000 για 
την πρόσληψη εποχιακού προσωπικού. 

Σύμφωνα με την από 9-1-2004 βεβαίωση του Διευθυντή Οικονομικού του 
Δήμου μας οι ανωτέρω πιστώσεις έχουν εξασφαλισθεί και πρόκειται να διατεθούν για 
τη μισθοδοσία του πιο πάνω προσωπικού.  

 
 
 
 



 
 
Προκειμένου να αντιμετωπισθούν πρόσκαιρες ανάγκες λειτουργίας των 

υπηρεσιών του Δήμου μας, οι οποίες δημιουργήθηκαν από τις αυξημένες 
υποχρεώσεις εξυπηρέτησης των δημοτών λόγω της συνένωσής του με γειτονικές 
πρώην Κοινότητες του Νομού, υπάρχει αναγκαιότητα πρόσληψης εποχιακού 
προσωπικού για το 2004 με σχέση εργασίας ιδιωτικού δικαίου ορισμένου χρόνου (2 
μηνών), ως εξής: 
 

α/α Ειδικότητα Αρ. ατόμων Χρον. διάρκεια 
1. Εργάτες Καθαριότητας 60 2  μήνες 
        
 Ύστερα από τα πιο πάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να 
αποφασίσει για την έγκριση ή μη πρόσληψης του πιο πάνω προσωπικού με σχέση 
εργασίας ιδιωτικού δικαίου ορισμένου χρόνου (2 μηνών) για την αντιμετώπιση 
πρόσκαιρων αναγκών έτους 2004 των δημοτικών υπηρεσιών. 
 Και  κάλεσε  το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Δήμαρχος: Ανέλυσα στην εισήγησή μου την αναγκαιότητα πρόσληψης αυτού 
του προσωπικού και επειδή ακούγεται μεγάλος ο αριθμός 60 το ξαναλέω ότι θα 
κατανεμηθούν ανά δίμηνο και πάλι όμως δεν επαρκούν άσχετα με τους 20 μόνιμους 
που θα πάρουμε και που πολύ φοβάμαι ότι θα είναι μετά τον Ιούνιο, λόγω των 
εκλογών και των διαδικαστικών.  Είναι μεγάλη ανάγκη λοιπόν να εγκρίνετε απόψε 
την πρόσληψη αυτού του προσωπικού, λόγω του ότι έχει αδυνατίσει πάρα πολύ η 
Υπηρεσία Καθαριότητας. Τέτοιο αριθμό προσωπικού είχε ο Δήμος στη δεκαετία του 
΄80 και χωρίς να έχουμε τα Δημ. Διαμερίσματα. Δικαιολογημένα λοιπόν οι πολίτες 
πρέπει ή και παραπονούνται για την καθαριότητα. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Πουλασουχίδης: Δηλώνω προκαταβολικά ότι συμφωνώ αλλά προς 

ενημέρωση να πω ότι οι διμηνίτες δεν έχουν δικαίωμα πρόσληψης με οποιαδήποτε 
άλλη ιδιότητα μέσα στο χρόνο και  ότι προσλαμβάνονται με απόφαση του Δημάρχου. 
Κι αυτό γιατί ορισμένοι πέρυσι είχαν ζητήσει να μπουν στα δίμηνα και εκ των 
υστέρων, όταν ήθελαν να μπουν στα 8μηνα, έμαθαν ότι δεν μπορούσαν να 
ξαναπροσληφθούν. 

Δήμαρχος: Να απαντήσω στον κ. Πουλασουχίδη και να πω ότι 
προσλαμβάνονται με απόφαση του Δημάρχου, γίνεται προκήρυξη, δημοσιεύεται στις 
εφημερίδες, υποβάλλονται αιτήσεις και τους πιο πολλούς τους παρακαλάμε να 
έρθουν γιατί ξέρουν ότι δεν θα έχουν δικαίωμα στα 8μηνα. Γι΄ αυτό πέρυσι 
παρακαλούσαμε να έρθουν έστω γυναίκες ακριβώς για τον λόγο ότι ενημέρωνα τον 
καθένα χωριστά. 

Ορφανίδης: Η πρώτη μου ερώτηση είναι αν έχει γίνει ενημέρωση για να 
υπάρξει ενδιαφέρον από τους εργαζόμενους και η δεύτερη αν κάθε δίμηνο θα είναι τα 
ίδια 10 άτομα. 

Δήμαρχος: Θα είναι 6 δίμηνα από 10 διαφορετικά άτομα το κάθε δίμηνο γιατί 
είπαμε ότι αυτός που προσλαμβάνεται δεν έχει δικαίωμα πρόσληψης το ίδιο έτος. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Κουρουζίδης: Πιστεύω ότι το πρόβλημα δεν είναι η κάλυψη των αναγκών του 

Δήμου γιατί πάντα οι αποφάσεις παίρνονταν στα μέσα Μαρτίου για να αρχίσουν 
εργασία Απρίλιο και Μάιο λόγω του ότι οι εποχιακές προσλήψεις έχουν την έννοια 
να καλυφθούν οι ανάγκες αδειών και ρεπώ. Δεν κατάλαβα λοιπόν γιατί πρέπει να 
έχουμε 6 φορές επί 10 άτομα και όχι 4 επί 15 άτομα. Πιστεύω ότι είναι μία σκόπιμη 



κίνηση πριν τις εκλογές για τις εκλογές και δεν πιστεύω ότι είναι τόσο μεγάλες οι 
ανάγκες του Δήμου με τα 2-3 άτομα που έφυγαν. 

Γκαμπέσης: Είχα κάνει έκκληση στα ΜΜΕ και σ΄ όλους τους πολίτες και είχα 
ενημερώσει για το μεγάλο και ουσιαστικό πρόβλημα που έχει ο Δήμος μας όσον 
αφορά τον αριθμό των εργαζομένων που υπάρχουν σ΄ αυτές τις Υπηρεσίες και 
βρέθηκα στη δυσάρεστη θέση να μη μπορώ να δώσω λύσεις σε προβλήματα που 
προέκυψαν μετά τον Νοέμβριο και σε συνδυασμό μάλιστα με τη μη ύπαρξη 
αυτοκινήτων. Οι 38 υπάλληλοι που εργάζονται σήμερα και είναι και κάποιας ηλικίας, 
τους τελευταίους δύο μήνες εργάζονται πολύ σκληρά και σε εργασίες που είναι πέρα 
από την καθαριότητα και είναι αδύνατον να μπορέσουμε να εξυπηρετήσουμε τις 
μεγάλες ανάγκες που υπάρχουν. Πρέπει ομόφωνα να βοηθήσουμε αυτό το τμήμα και 
θεωρώ ότι είναι άκρως απαραίτητη αυτή η πρόσληψη, που θα είναι μία πρώτη ανάσα 
γιατί και πάλι δεν αρκούν. 

Σιδηρόπουλος: Δεν υπάρχει καμία αμφιβολία ότι η καθαριότητα χωλαίνει τον 
τελευταίο καιρό κάτι που ξέρουν όλοι και είναι πολύ σωστή η απόφαση του κ. 
Δημάρχου, είναι δε στοιχειώδης ο αριθμός αυτών των υπαλλήλων για να προσφέρουν 
τις υπηρεσίες τους και σε κάποια τμήματα της πόλης που είναι σε άσχημη κατάσταση 
όπως η Εκκλησία του Χριστού. Επειδή λέχθηκε και για σκοπιμότητα θα ήθελα να 
θυμίσω κάποιες προσλήψεις που έγιναν κάποτε προεκλογικά ακόμη και την ημέρα 
των εκλογών. 

Ορφανίδης: Είχα συμφωνήσει με την πρόσληψη προσωπικού στην 
καθαριότητα στη Δημαρχιακή γιατί πίστευα ότι όντως υπάρχουν ανάγκες αλλά με 
τέτοιες συμβάσεις εργασίας ουσιαστικά γινόμαστε χωρίς να το θέλουμε 
εκμεταλλευτές των εργαζομένων και καταπατούμε ασύστολα τα εργατικά δικαιώματά 
τους. Είναι λογικό να υπάρχει μικρή συμμετοχή εργαζομένων από τη στιγμή που 
ξέρουν ότι θα έχουν δουλειά για δύο μήνες και τους υπόλοιπους δέκα όχι. Θα έλεγα 
να φροντίσουμε να είναι έτσι οργανωμένος ο Δήμος που να μη ζητάει τρόπους και 
λύσεις τέτοιων μορφών, να έχουμε μόνιμο και κατάλληλο προσωπικό. 

Δήμαρχος: Δεν θέλω να αναφέρομαι στο παρελθόν αλλά το κάνω γιατί με 
προκάλεσαν. Το 2000 στις εθνικές εκλογές οι οποίες έγιναν 9 Απριλίου, η 
προηγούμενη Δημ. Αρχή από τις 15 μέχρι 31 Μαρτίου προσέλαβε 110 άτομα τους 
γνωστούς εργαζόμενους στα ΤΣΑ κι αυτό είχαμε τότε καταγγείλει. Επειδή τώρα 
ξέρουμε πότε θα γίνουν οι εκλογές ζητάμε να πάρουμε τους διμηνίτες γιατί είναι 
σίγουρο ότι οι εκλογές θα μπλοκάρουν οι οκταμινήτες και το μόνιμο προσωπικό. 

 Πρόθεσή μας δεν είναι να έχουμε όμηρους τους εργαζόμενους ή να τους 
εκμεταλλευτούμε γι’ αυτό και φέρνουμε θέμα στο Δημ. Συμβούλιο για την πλήρωση 
των κενών θέσεων μονίμου προσωπικού και να μην καταφεύγουμε κάθε χρόνο στην 
πρόσληψη εποχιακού. Κλείνοντας λοιπόν ζητώ την έγκριση πρόσληψης αυτού του 
προσωπικού όπως το οριοθέτησα στην αρχή και με τον τρόπο πρόσληψης που είπα. 

Πρόεδρος: Δευτερολογίες. 
Κουρουζίδης: Σας είχα πει ότι είναι σκόπιμη η πρότασή σας γιατί αν θέλουμε 

να αντιμετωπίσουμε πραγματικά το πρόβλημα μπορούμε να κάνουμε αυτό που 
γινόταν τόσα χρόνια, δηλ. να γίνονται οι προσλήψεις από τον Μάρτιο και δεν 
υπήρχαν και προβλήματα. ΄Ασχετα με τη μείωση του προσωπικού που ακούστηκε, 
πιστεύω ότι η δύναμη του προσωπικού ήταν αυτή που υπήρχε στην καθαριότητα. Αν 
θέλετε λοιπόν να αποφύγετε όλη αυτή την δύσκολη διαδικασία θα πρέπει να 
συμφωνήσετε μαζί μου, ώστε να τελειώσουν οι εκλογές και να μην έχετε εσείς 
πρόβλημα, γιατί ξέρουμε ότι την παραμονή εκλογών δημιουργείται άλλη αίσθηση και 
Απρίλιο – Μάιο να πάρουμε αυτούς που πραγματικά έχει ανάγκη η Υπηρεσία. 



Γκαμπέσης: Για την περιοχή που ανέφερε ο κ. Σιδηρόπουλος θέλω να πω ότι 
έχουμε καθημερινά εργαζόμενο στην καθαριότητα και θα έπρεπε να είναι η πιο 
καθαρή περιοχή της Βέροιας. Υπάρχουν όμως και μερικοί εργαζόμενοι οι οποίοι δεν 
είναι ό,τι καλύτερο γιατί αν και τους έχουν γίνει πολλές συστάσεις το αποτέλεσμα 
είναι χείριστο και ίσως οι τακτικές αυτών των λίγων να έχουν οδηγήσει πολλούς 
Δήμους στο να αποκτήσουν ιδιωτικές εταιρείες και να πληρώνονται με το 
αποτέλεσμα. Βέβαια αυτοί οι εργαζόμενοι είναι εξαιρέσεις, το σύνολό τους 
προσφέρει τα μέγιστα, αλλά οι εξαιρέσεις οδηγούν σε ακραίες καταστάσεις όπως 
είναι οι ιδιωτικές εταιρείες. 

Σιδηρόπουλος: Παρά το ότι ο αριθμός των δέκα ατόμων δεν είναι μεγάλος και 
δεν θα λύσει το πρόβλημα, θα προσφέρει κάποια βοήθεια σε αρκετά σημεία της 
πόλης μας. Θεωρώ ότι είναι αστείο να πιστεύει κάποιος ότι η πρόσληψη 10 ατόμων 
προεκλογικά θα δώσει κάποιο θετικό αποτέλεσμα σε μία παράταξη, όταν όμως 
έρχονται καθημερινά άνθρωποι και μας λένε ότι πεινάνε πιστεύω ότι  τουλάχιστον 
αυτούς τους 10 ανθρώπους μπορούμε να τους δώσουμε τη δυνατότητα να πάρουν ένα 
μεροκάματο και να βοηθήσουν στην καθαριότητα της πόλης. 

Ορφανίδης: Αν θεωρείτε ότι με το να δώσετε σε κάποιον δύο μήνες δουλειά 
με λίγα χρήματα και υποτυπώδη ασφάλιση, λύνεται το πρόβλημα, τότε δεν ξέρω τι να 
πω. Είναι ντροπή να λένε κάποιοι ότι επειδή τους δίνουμε δουλειά τους 
εξαναγκάζουμε κιόλας να ψηφίσουν Νέα Δημοκρατία ή ΠΑΣΟΚ. Κι αν συμφωνούμε 
όλοι κι εσείς μαζί κ. Δήμαρχε και λέμε ότι αυτές οι συμβάσεις δεν λύνουν το 
πρόβλημα τότε γιατί τις χρησιμοποιούμε, μήπως γιατί κάποιους έτσι τους βολεύει; 

Δήμαρχος: Όταν ο κ. Κουρουζίδης ασκεί κριτική στην πλειοψηφία 
επικαλείται συχνά στοιχεία του παρελθόντος, όταν όμως τον απαντούμε για το 
παρελθόν, μας λέει να το ξεχάσουμε. Ξαναρωτάμε λοιπόν, πήραν ή δεν πήραν 110 
άτομα μέσω των Τοπικών Συμφώνων Απασχόλησης στις Δημ. Επιχειρήσεις της 
ΔΕΤΟΠΟΚΑ και του ΗΦΑΙΣΤΟΥ, όπου 15 άτομα ήταν σαν οδοκαθαριστές και τους 
χρησιμοποιούσε ο κ. Κουρουζίδης ως Αντιδήμαρχος, μεσούσης της προεκλογικής 
περιόδου; 

 Δεν υπάρχει εδώ μέσα κ. Ορφανίδη ΠΑΣΟΚ και Ν. Δημοκρατία αλλά μόνον 
Δήμος Βέροιας που έχει να επιτελέσει ένα συγκεκριμένο ρόλο και έργο. Μία από τις 
Υπηρεσίες που επιτελεί είναι κι αυτή της καθαριότητας κι αν κάποιοι στο παρελθόν 
φρόντισαν να ξεγυμνώσουν τον Δήμο από μόνιμο προσωπικό, δεν ευθυνόμαστε εμείς 
γιατί είπαμε ότι στον πρώτο χρόνο θα πάρουμε εποχιακό προσωπικό και στον 
δεύτερο χρόνο θα προκηρύξουμε θέσεις μόνιμου προσωπικού, το οποίο και κάνουμε. 

 Υπάρχουν όμως και οι δύο εκλογικές αναμετρήσεις και δεν μπορούμε να 
πάρουμε μόνιμο προσωπικό πριν τον Ιούνιο. Ποιος λοιπόν θα λογοδοτήσει αν 
αφήσουμε 6 μήνες το Δήμο χωρίς το απαραίτητο προσωπικό και συνεπώς χωρίς 
σωστή υπηρεσία καθαριότητας; Γι’ αυτό ας λιγοστέψει ο λαϊκισμός και ας 
προχωρήσουμε στην πρόσληψη εποχιακού προσωπικού. 

Πρόεδρος: Τριτολογίες. 
Κουρουζίδης: Είπατε κ. Δήμαρχε ότι βρήκατε τον Δήμο διογκωμένο κι αυτό 

για μένα λέει πολλά. Οσον αφορά το παρελθόν, εσείς δεν κάνατε σωστά τη δουλειά 
σας ως αντιπολίτευση κι επειδή αναφερθήκατε σε μένα σας λέω ότι δεν υπέγραψα 
καμία πρόσληψη αλλά τους βρήκα όπως τους βρίσκετε κι εσείς. Εγώ δεν είπα ότι 
προσωπικά φέρει κάποιος την ευθύνη αλλά μπορεί η Υπηρεσία κι ο Δήμος να 
ανταπεξέλθουν στις υποχρεώσεις τους έναντι των πολιτών στο θέμα της 
καθαριότητας χωρίς επιπλέον επιβάρυνση και σήμερα δικαιώνομαι σ΄ αυτό που είχα 
προτείνει πριν δύο μήνες για ιδιωτικοποίηση της καθαριότητας ώστε να μειωθεί το 



κόστος του πολίτη. Είμαστε εδώ να δώσουμε λύσεις για τον πολίτη έξω από 
δογματισμούς. 

Ορφανίδης: Ορισμένες φορές οι προτάσεις του κ. Κουρουζίδη είναι 
απαράδεκτες. 

Δήμαρχος: Το αν κάναμε σαν αντιπολίτευση καλά τη δουλειά μας δεν 
χρειάζεται να το αναγνωρίσετε εσείς κ. Κουρουζίδη γιατί το αναγνώρισαν οι 
συμπολίτες μας. ΄Οσο για ιδιωτικοποίηση της καθαριότητας ή άλλης Υπηρεσίας ούτε 
σας δικαιώσαμε ούτε τα επικροτούμε. 

Πρόεδρος: Ολοκληρώθηκε η συζήτηση του θέματος. Ποιοι συμφωνούν με την 
εισήγηση του κ. Δημάρχου; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 26 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Α. Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. 
Κεχαγιόγλου, Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – 
Καραχατζή, Θ. Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, 
Χ. Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης, Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, 
Μ. Γαβρίδης, Δ. Δάσκαλος,  Γ. Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου, Κ. 
Πουλασουχίδης, Η. Σοφιανίδης, Γ. Ορφανίδης. 

Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 2 σύμβουλοι: 
Ι. Κουρουζίδης, Α. Δελαβερίδης.  
 Το Δ.Σ. μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 9-1-2004 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.-Την αναγκαιότητα πρόσληψης εποχιακού προσωπικού προκειμένου να 
αντιμετωπισθούν πρόσκαιρες ανάγκες λειτουργίας των υπηρεσιών του Δήμου μας, οι 
οποίες δημιουργήθηκαν από τις αυξημένες υποχρεώσεις εξυπηρέτησης των δημοτών, 
λόγω της συνένωσής του με γειτονικές πρώην Κοινότητες του νομού. 
3.-Ότι στον ΟΕΥ του Δήμου μας (ΦΕΚ 1613/Β΄/16-9-03) προβλέπεται η σύσταση 
(60) θέσεων προσωπικού με σχέση εργασίας ΙΔΟΧ διαφόρων ειδικοτήτων. 
4.- Ότι στον προϋπ/σμό του Δήμου έτους 2004 και στον Κ.Α. 15/112.1 «Αποδοχές 
εκτάκτων υπαλλήλων» υπάρχει γραμμένη πίστωση ποσού 460.000,00 € για την 
πρόσληψη εποχιακού προσωπικού. 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
6.- Τις διατάξεις  της παρ. 4 του άρθρου 20 του Ν. 2738/99 (Φ.Ε.Κ. 180Α΄/9-9-99) με 
τις οποίες συμπληρώνονται εκείνες της παρ. 2 του άρθρου 14 του Ν. 2190/94, της αρ. 
31575/13-9-99 εγκυκλίου του ΥΠΕΣΔΔΑ καθώς και τις διατάξεις των άρθρων 97, 
106 και 119 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 

 
Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 

 
 Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
 Β) Διαπιστώνει την αναγκαιότητα πρόσληψης εποχιακού προσωπικού με 
σχέση εργασίας Ιδιωτικού Δικαίου Ορισμένου Χρόνου (2 μηνών) για την 
αντιμετώπιση πρόσκαιρων αναγκών του Δήμου Βέροιας, οι οποίες δημιουργούνται 
από τις αυξημένες υποχρεώσεις εξυπηρέτησης των δημοτών λόγω της συνένωσής του 
με γειτονικές πρώην κοινότητες του Νομού, έτους 2004 των δημοτικών υπηρεσιών, 
ως εξής: 
 
α/α Ειδικότητα Αρ.  ατόμων Χρον. διάρκεια 
1. Εργάτες Καθαριότητας 60 2  μήνες 
 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό   1/ 2004 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Σ. Μηλιόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Α. Παπαστεργίου 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 
 Γ. Τροχόπουλος Η. Σοφιανίδης 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Γ. Ορφανίδης 
 Μ. Σακαλής   
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  15-1-2004 

Ο Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 

ΑΡΓΥΡΙΟΣ ΓΚΑΜΠΕΣΗΣ 
  
 


